
PROTOKÓŁ NR XXII/08
z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

27 czerwca   2008 roku
o godz.10:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli:
- radni Rady Miejskiej w Bojanowie, - nieobecnych 1, ( radny  Piotr Nadzieja),
- burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca  prawny,
-  sołtysi  gminy Bojanowo  (  nieobecni  :  sołtys  Czechnowa   Stanisław Talarowski,  sołtys  
Goliny Wielkiej Dariusz Stachowiak , sołtys Zaborowic Maciej Baryga), 
- przewodniczący zarządów osiedla Nr 1 i Nr 2  w Bojanowie,
- kierownicy jednostek  organizacyjnych gminy, 
- radni powiatowi – Ceglarek Wiesław i Młynek Ireneusz (nieobecny Kołwa Adam),
- oraz zaproszeni goście:

Ratajczak Maciej inspektor ds. sportu oraz opiekun i trener klubu MUKS SZOK  
      Bojanowo,

Szarzyński Tadeusz prezes zarządu – RUCH Bojanowo,
Tórz Jerzy nauczyciel  WF  oraz  opiekun  koła  sportowego  w  Szkole 

Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie,
Jankowiak Andrzej prezes  LZS  ROLGOS  Sowiny  (  nieobecny  –  ważne  sprawy 

służbowe),
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Do pkt 1 Otwarcie XXII  sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad

Otwarcia  XXII   Sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  dokonał  jej  Przewodniczący 
Stanisław  Tomiczak.  Powitał  wszystkich  uczestników  sesji;  po  czym  stwierdził,  że  na 
piętnastoosobowy  ustawowy  skład  rady,  w  sesji  uczestniczy  14  (nieobecny  radny  Piotr 
Nadzieja)  radnych jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2 Przedstawienie porządku obrad XXII  Sesji Rady Miejskiej
            
   W związku z tym, iż do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku obrad 
nie wniesiono żadnych uwag plan XXII   sesji przedstawia się następująco:

Porządek sesji:
1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXII   Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XXI/08 z sesji odbytej w dniu 28 maja 2008 roku..
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
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7. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.
8. Ocena  stanu technicznego i działalności  świetlic wiejskich  – sprawozdanie wyjazdowej 
Komisji Oświaty.
9.Informacja  o  funduszach   Unii  Europejskiej  dla  samorządów  w  latach  2007  –  2013. 
Informacja o złożonych przez Gminę wnioskach.

10.Podjęcie  uchwał w sprawie:

1).zatwierdzenia  taryfy  na  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe 
odprowadzanie ścieków.
2).udzielenia  bonifikaty przy sprzedaży na  rzecz  najemcy lokalu  mieszkalnego 
położonego w Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia nr 3.
3).wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  formie  bezprzetargowej  nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Bojanowie  przy ulicy Ogrodowej.
4).wniesienia  przez Gminę Bojanowo wkładów do MZO Sp. z o.o. z siedzibą 
w Lesznie.
5).przeznaczenia części umorzonej pożyczki z WFOŚ  i GW w  Poznaniu,
6).zaciągnięcia zobowiązań w zakresie  inwestycji pn. „ Dokumentacja w zakresie 
inwestycji p.n. „Dokumentacja techniczna budowy kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami w Gołaszynie i Tarchalinie.
7).zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji p.n. „ Dokumentacja techniczna 
budowy kanalizacji sanitarnej z przykanalikami – Gierłachowo i Kawcze.
8).ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa.
9).zmian budżetu Gminy Bojanowo na 2008 rok. 

11.Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

do pkt. 3 Przyjęcie protokółu Nr XIX/08 z dnia 28 maja 2008 roku .

                    W związku z tym, iż do protokołu nr XXI/08 z sesji odbytej w dniu 28 maja 2008 
roku nie wniesiono uwag pisemnych i ustnych przewodniczący obrad zaproponował aby nie 
odczytywać  treści powyższego  protokołu.  Za przyjęciem protokołu nr XXI//08 z dnia 28 
maja 2008 roku  głosowali wszyscy obecni radni – 14 „za” ( nieobecny radny Piotr Nadzieja)

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

                    Radny  Jarosław Bartkowiak  zadał pytanie dotyczące łatania dziur na 
nawierzchniach dróg gminnych.
                    Radny Krzysztof Skupin poprosił o informację na temat szacowania skutków 
suszy.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.
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                     Szczegółową informację z działań podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
przedstawił  przewodniczący  Rady  Miejskiej   w  Bojanowie  pan  Stanisław  Tomiczak. 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 2 do  protokołu.
Pytań nie było. Informację  przyjęto jednogłośnie, pozytywnie  14 głosami „za” ( radny Piotr  
Nadzieja nieobecny). 

 Do pkt. 6 . Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym 
i o wydanych zarządzeniach.

                Burmistrz  przed przystąpieniem do punktu dotyczącego pracy w  okresie 
międzysesyjnym i wydanych zarządzeniach  udzielił radnemu Janowi Kubisowi odpowiedzi 
na pytanie  zadane na posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  ,a  dotyczące dzierżawy gruntów - 
zgodnie  z  przepisami  ustawy  o  gospodarce  nieruchomościami  i  ustawy  o  samorządzie 
gminnym dzierżawa gruntu należącego do gminy może maksymalnie wynosić 3 lata.
Powyższa odpowiedź usatysfakcjonowała radnego Jana Kubisa.

                Burmistrz udzielił również odpowiedzi radnemu Krzysztofowi Skupinowi na 
pytanie  dotyczące  szacowania  skutków  suszy.  Urząd  Miejski  w  Bojanowie   wystąpił  do 
Wojewody Wielkopolskiego o uznanie  gminy Bojanowo za teren objęty suszą.
W skład komisji, która będzie oceniała skutki suszy wchodzi 8 osób; w tym – 
3 przedstawicieli  Urzędu Miejskiego w Bojanowie,  2 osoby reprezentujące Izby Rolnicze 
oraz  3  osoby  z  Ośrodka  Doradztwa  Rolniczego.  Pan  Burmistrz  zaznaczył,  iż  procedura 
związana z oszacowaniem strat trwa dość długo, druk protokołu jest obszerny 
i skomplikowany. 

Po udzieleniu powyższych wyjaśnień Burmistrz – pan Józef Zuter przystąpił do zapoznania 
zebranych z zarządzeniami, które zostały wydane od ostatniej sesji Rady Miejskiej.

- Zarządzenie Nr 96/08 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 maja 2008 roku w sprawie  
planu finansowego zadań zleconych z  zakresu administracji  rządowej  oraz  innych  
zadań zleconych gminie ustawami na 2008 rok,

- Zarządzenie Nr 97/08 Burmistrza Bojanowa Szefa Obrony Cywilnej z dnia 19 czerwca 
2008  roku  w  sprawie  przygotowania  i  przeprowadzenia  powiatowego  treningu  
systemu wczesnego ostrzegania i systemu wykrywania i alarmowania na terenie gminy  
Bojanowo,

Do zarządzeń pytań nie  było, w związku z powyższym Burmistrz przedstawił reprezentację 
gminy  w  okresie  międzysesyjnym.  Powyższa  informacja  stanowi  załącznik  nr  3 do 
niniejszego protokołu. 

Do pkt.  7 Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo – RUCH 
Bojanowo,

         W związku z tym, iż tematem czerwcowej sesji  były sprawozdania 
z  działalności  sportowej  na  terenie  gminy  Bojanowo  na  obrady  Rady  Miejskiej  zostali 
zaproszeni trenerzy i prezesi klubów działających na bojanowskiej gminy.
Jako pierwszy głos zabrał prezes zarządu Towarzystwa Sportowego RUCH Bojanowo pan 
Tadeusz  Szarzyński,  który  przedstawił  informację  na  temat  prowadzonej  działalności 
sportowej prowadzonego przez siebie zespołu.
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Pytań nie było. Informację, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu przyjęto jednogłośnie 
– 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja).

Do pkt. 7 Informacji o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo MUKS SZOK 
BOJANOWO

            Pan Maciej  Ratajczak –  trener  i  opiekun KLUBU MUKS SZOK Bojanowo 
przedstawił szczegółowe sprawozdanie na temat prowadzonego przez siebie zespołu. 
Burmistrz Bojanowa  – pan Józef Zuter, korzystając z okazji podziękował trenerowi jak 
i  również rodzicom trenujących w klubie dzieci za zaangażowanie i  pomoc w organizacji 
imprez klubu MUKS SZOK. 
Informacja pisemna przedstawiona przez pana Macieja Ratajczaka stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.

Do pkt. 7 materiały sesyjne na temat działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo 
– Szkoła Podstawowa im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie.

   Jako trzeci, wypowiedział się pan Jerzy Tórz – nauczyciel wychowania fizycznego 
i organizator imprez sportowych dla uczniów szkoły podstawowej w Bojanowie. Pytań do 
przestawionej przez pana Jerzego  Tórza nie było. Sprawozdanie w formie pisemnej stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

W związku  z uzasadnioną nieobecnością (wyjazd służbowy) prezesa klubu sportowego LZS 
ROLGOS Sowiny  sprawozdanie przedstawione w formie pisemnej stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu. 
Po  przedstawieniu  sprawozdania  pytanie  zadał  radny  Władysław  Szalkowski,  który 
zasugerował, aby dojazdy na mecze ligowe były sponsorowane przez gminę Bojanowo. 
Burmistrz  wyjaśnił,  iż  klub  LZS ROLGOS  Sowiny  jest  klubem sponsorowanym przez 
Rolgos  Sowiny  w  związku  z  powyższym  pomimo  dofinansowania  ze  strony  Urzędu 
Miejskiego  klub  działa  pod  patronatem  firmy  ROLGOS  Sowiny  i  to  oni  powinni 
partycypować w kosztach utrzymania zespołu sportowego.

Do pkt. 8  Ocena stanu technicznego i działalności  świetlic wiejskich    –    sprawozdanie   
wyjazdowej Komisji Oświaty.

                 W dniu 23 czerwca br. Komisja Oświaty dokonała lustracji wyznaczonych świetlic 
na  terenie  gminy  Bojanowo.  Szczegółową  informację  na  ten  temat  przedstawił 
przewodniczący Komisji Oświaty pan Franciszek Wieremiejko. 

Wszystkie wnioski  i petycje komisji wypracowane na komisji wyjazdowej zostały zawarte w 
protokole z dnia 23 czerwca 2008 roku nr 16/08  w związku powyższym protokół  stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 7  materiały sesyjne dotyczące:
funduszy Unii Europejskiej dla samorządów w latach 2007 – 2013. Informacja 
o złożonych przez Gminę wnioskach.
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                   W związku z tym, iż na posiedzeniach komisji stałych w dniach 23 i 24 czerwca 
br. pracownik  Urzędu Miejskiego w Bojanowie pan Marek Zmuda  przedstawił szczegółową 
informację  na  temat  funduszy  strukturalnych,  ich  pozyskiwania,  a  także  o  złożonych 
wnioskach przez Gminę.
W  związku  z  tym,  iż  do  powyższego  tematu,  który  został  szczegółowo  omówiony  na 
posiedzeniach  komisji  stałych,  pytań  nie  zadano  -   informacja  w  sprawie  funduszy 
strukturalnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

Po punkcie sesji dotyczącym funduszy strukturalnych Przewodniczący obrad ogłosił od godz. 
11.40 do 12.00 przerwę; radny Maciej Jagodziński prosił o zwolnienie z dalszych obrad Rady  
Miejskiej – obowiązki służbowe.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

         Uzasadnienie do treści powyższej uchwały przedstawił obecny na sesji kierownik 
Zakładu  i  Wodociągów  i  Kanalizacji  pan  Marek  Dudziak.  W  związku  z  tym,  iż  na 
posiedzeniach komisji stałych w dniach 23 i 24 czerwca br. zostały szczegółowo wyjaśnione 
wszystkie wątpliwości i zapytania ze strony radnych Rady Miejskiej w Bojanowie  dotyczące 
przedmiotowego tematu  Pytań nie zadano – uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za” 
( nieobecni radni:  Maciej Jagodziński  i  Piotr Nadzieja) i  stanowi ona  załącznik nr 9 do 
protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego w 
Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia nr 3.

   Do przedstawionego projektu uchwały również nie wniesiono uwag, gdyż jego uzasadnienie 
zostało przedstawione na posiedzeniach komisji stałych w dniach 23 i 24 czerwca br. uchwałę 
podjęto  jednogłośnie  –  13  głosami  „za”  (  nieobecni  radni:  Maciej  Jagodziński  i  Piotr 
Nadzieja) i stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  formie  bezprzetargowej  nieruchomości  niezabudowanej  
położonej w Bojanowie  przy ulicy Ogrodowej.

         Do przedstawionego projektu  uchwały również  nie  wniesiono uwag,  gdyż jego 
uzasadnienie  zostało  przedstawione  na  posiedzeniach  komisji  stałych  w  dniach  23  i  24 
czerwca  br.  uchwałę  podjęto  jednogłośnie  –  13  głosami  „za”  ( nieobecni  radni:  Maciej 
Jagodziński i Piotr Nadzieja) i stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
wniesienia  przez Gminę Bojanowo wkładów do MZO Sp. z o.o. z siedzibą 
w Lesznie.

Powyższa uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisje stałe na posiedzeniach 
komisji stałych Rady w związku z tym, nie wniesiono żadnych uwago do projektu. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do MZO z o.o.  
z siedziba w Lesznie  głosowali wszyscy radni – 13 „z”  (nieobecni radni; Maciej Jagodziński  
i Piotr Nadzieja). Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
przeznaczenia części umorzonej pożyczki z WFOŚ  i GW w  Poznaniu,

                      Powyższa uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisje stałe na  
posiedzeniach komisji  Rady i  w związku z tym, nie wniesiono żadnych uwag do projektu. 
Za podjęciem uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z WFOŚiGW
i GW w Poznaniu -    głosowali  wszyscy radni  –  13  za  (  „:  Maciej  Jagodziński  i  Piotr  
Nadzieja). Uchwała stanowi załącznik nr 13  do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w w sprawie:
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie  inwestycji pn. „ Dokumentacja w zakresie inwestycji  
p.n. „Dokumentacja techniczna budowy kanalizacji sanitarnej z przykanalikami 
w Gołaszynie i Tarchalinie.

                      Powyższa uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisje stałe na  
posiedzeniach  komisji  stałych  Rady  w  związku  z  tym,  nie  wniesiono  żadnych  uwag  do 
projektu. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do MZO z o.o.  
z  siedzibą  w  Lesznie   głosowali  wszyscy  radni  –  13  za  „:  Maciej  Jagodziński  i  Piotr 
Nadzieja). Uchwała stanowi załącznik nr 14  do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w w sprawie:
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie  inwestycji pn. „ Dokumentacja w zakresie inwestycji  
p.n. „Dokumentacja techniczna budowy kanalizacji sanitarnej z przykanalikami 
w Gołaszynie i Tarchalinie.

         Powyższa  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  komisje  stałe  na 
posiedzeniach komisji  stałych  Rady w związku z  tym,  nie  wniesiono żadnych uwago do 
projektu. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do MZO z o.o.  
z siedzibą  w Lesznie  głosowali wszyscy radni – 13 za „(nieobecni i  Maciej Jagodziński
 i Piotr Nadzieja). Uchwała stanowi załącznik nr 15  do załącznik  do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w w sprawie:
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie  inwestycji pn. „ Dokumentacja w zakresie inwestycji  
p.n.  „Dokumentacja  techniczna  budowy  kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  –
Gierłachowo i Kawcze,

Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag w związku z powyższym przystąpiono do 
głosowania.
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy  , obecni radni – 13 „za”(Piotr Nadzieja i Krzysztof  
Skupin) . Uchwała stanowi załącznik nr 16 do załącznik  do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w w sprawie:
Ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa,

       Jako pierwszy zabrał głos radny Leszek Janowicz W imieniu klubu PSL zawnioskował 
o zmianę stawek w proponowanym wynagrodzeniu burmistrza.
W paragrafie 1 punkcie 3 zaproponowano zmianę dodatku specjalnego z 20% na 30% co daje
kwotę 1710 -, zł.
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        Pan Janowicz zaznaczył, iż zaangażowanie Burmistrza Bojanowa  w sprawy gminy 
powinno zostać zrekompensowane.
         Po wystąpieniu pana Janowicza głos zabrał Burmistrz  Józef Zuter. Burmistrz – 
w swoim  imieniu – zawnioskował o niezmienianiu żadnego z punktów uchwały 
i pozostawienie jej  w proponowanej formie.

Przewodniczący Komisji Oświaty, imieniu swoim i członków Komisji wystąpił do projektu 
uchwały o następujące zmiany: 
W paragrafie 1 punkt 1 zamiast kwoty 4.200 zł ( wynagrodzenie zasadnicze) zaproponował 
kwotę 4.400-,zł  dodatek funkcyjny z 1.500,- zł na 1.700,- zł; dodatek specjalny z 1.140,zł na 
1.830 zł – co przy proponowanych zmianach kwota końcowa wyniosłaby 8.810,- zł.
Powyższy  wniosek  uzasadnił  zaangażowaniem  Burmistrza  w  sprawy  lokalnego 
społeczeństwa 
Burmistrz  –  Józef  Zuter  –  poprosił  zebranych  radnych  o  wycofanie  przedstawionych 
propozycji.
W związku z powyższym pan F. Wieremiejko wycofał przedstawioną przez Komisję Oświaty 
propozycję zmiany treści powyższej uchwały oraz o przegłosowanie wniosku.
Za wycofaniem wniosku głosowało 2 radnych, przeciwnych było 4 radnych, 7 wstrzymało się 
od podjęcia decyzji.

Za pierwotną propozycją projektu powyższej uchwały głosowali wszyscy radni tj. 13 „za”
( nieobecni radny Piotr Nadzieja i radny Maciej Jagodziński ).

Uchwała  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Bojanowa  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 9 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Burmistrz  udzielił  odpowiedzi  radnemu  Jarosławowi   Bartkowiakowi,  w  sprawie 
łatania  dziur  na  drodze  miejscowości  Golina  Wielka.  Nawierzchnia  drogi  zostanie 
uzupełniona  „masą  na  zimno’.  Prace   będą   wykonane  przy  pomocy  pracowników 
interwencyjnych.

Do pkt. 10. Wolne głosy i wnioski.

Sołtys Pakówki – pan Edward Gurdak zadał pytanie dotyczące  bieżących informacji 
w  sprawie  drogi  ekspresowej  nr  5.  Burmistrz  Zuter  odpowiedział  zainteresowanemu,  iż 
Generalna  Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i  Autostrad złożyła  wniosek  o  wydanie  decyzji 
środowiskowej  (lokalizacyjnej)   w  powyższej  sprawie.  Jako  gmina  bezpośrednio 
zainteresowana lokalizacją drogi S- 5 czekamy na decyzję w powyższej sprawie.

Radna Zuzanna Lorek zadała następujące pytania:

- czy zostanie przeprowadzony remont drogi w Sułowie Małym,
- zawnioskowała o postawienie, w miejscowości Giżyn znaku informującego 
     o dojeździe do wioski i do cegielni w Giżynie,
- prosiła o informację na temat rozbiórki zdewastowanego budynku stodoły 
      w miejscowości Giżyn,
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Burmistrz odpowiedział  radnej Lorek, iż nie przewidujemy w najbliższym czasie remontu 
drogi  w Sułowie  Małym,  natomiast  sprawa  oznakowania  w Giżynie  zostanie  pozytywnie 
załatwiona. Sprawę rozbiórki budynku stodoły nadzoruje pracownik tut. Urzędu pan Henryk 
Adamczyk.

Radny Jarosław Bartkowiak zapytał o naprawę  bramy w miejscowości Golinka.

Burmistrz poinformował zainteresowanego, iż czekamy na informację od wykonawcy, który 
poda termin oraz  czas wykonania prac. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej   pan  Stanisław  Tomiczak  zadał  pytanie  dotyczące 
wyznaczenia  komisji w sprawie oznakowania dróg w gminie Bojanowo. 

Burmistrz odpowiedział panu Przewodniczącemu, iż po sezonie urlopowo/ wakacyjnym 
Komisja wyznaczona przez Radę rozpocznie swoje prace. 

Radny  Krzysztof  Skupin  zadał  pytanie  dotyczące   dzierżawy  stawów  –  radnego 
interesował zbyt krótki czas na jaki są wydzierżawiane stawy należące do zasobów gminy 
Bojanowo.  
Radnemu Skupinowi odpowiedzi udzielił Burmistrz. Ustawa o gospodarce nieruchomościami 
oraz  ustawa  o  samorządzie  gminnym  określa  na  jaki  czas  może  zostać  wydzierżawiona 
nieruchomość, której właścicielem jest gmina.

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że najbliższa tj. XXIII sesja  Rady Miejskiej 
odbędzie się w dniu 27 sierpnia br. o godz. 10.00.
Więcej pytań nie było. 

Do pkt. 11 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem się proponowanego porządku obrad Rada Miejska
w Bojanowie zakończyła obrady o godz. 13.40.

protokólant. Przewodniczący Rady

Beata Sikora (-) Stanisław Tomiczak
inspektor
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